
Referat bestyrelsesmøde onsdag d 30-jun-2010 hos Henriette 

 

Tilstede: Kirsten, Karsten, Annette, Lis, Henriette 

Afbud: Ulla, Andreas 

 

Det var en succes at afholde en arbejdsvejaften. Det blev besluttet at afholde endnu en, 
det er godt for kloakker og vejene at der bliver fjernet sten og grus fra kantstenene. Det 
bliver onsdag d 22-sep kl. 18:00. Samme fremgangsmåde som sidst, vi mødes foran 
Kongedybs alle 19, og spiser pizza inden vi går i gang. 

Vi kan kun igen – opfordre til at have græs i stykket mellem fortov og vej, da det holder 
meget bedre på gruset, og derved ikke ryger i kloakken. 

 

Der skal afholdes et fællesmøde med klimagruppen, det er planlagt til torsdag d 30-sep. Vi 
indkalder til mødes i løbet af sommeren. 

 

Velkomstpjecen er godkendt. Den vil kun blive uddelt til nye beboere. Informationen i 
pjecen kan også findes på vores hjemmeside. Ulla skal aflevere filen til Karsten, der er 
ansvarlig for hjemmesiden. 

 

Klipning af vejtræer er planlagt til lørdag d 5-mar-2011 kl. 9:00. 

 

Karsten laver en telefonliste til internt brug 

 

Næste møde: Torsdag d 30 sep-2010 


